
Zápisnica č.3/2020 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nevoľnom, konaného dňa 30.09.2020 

v priestoroch materskej školy. 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

                          Program 

1. Otvorenie, privítanie prítomných 

2. Predstavenie novej riaditeľky MŠ v Nevoľnom  

                   3.   Kontrola uznesení 

                   4.   Činnosť OU 

                   5.   Správa HK , plán kontrolnej činnosti 2. polrok 2020 
                   6.   Žiadosti 
                   7.   Rôzne 

                   8.   Záver 

. 

Pri schvaľovaní  programu navrhol poslanec Rastislav Kapusta  presunúť bod 6 

žiadosti , za bod 2 ., čo bolo obecným zastupiteľstvom prijaté. 

 

1.Otvorenie, privítanie prítomných 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Štefan Henžel. Konštatoval, že OZ 

má 4 členov, prítomní sú 4  poslanci a vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Ospravedlnení poslanec : Ľuboš Mazúr   

 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom  schvaľuje  zloženie komisií  v nasledovnom 

zložení : 

Návrhová komisia :  

Predseda : Ing. Jakub Baláž , členovia:  Ing. Ján Kapusta a p. Tomáš Henžel  

 

 

   Starosta obce dal hlasovať o schválení , návrhovej   komisie  predloženého návrhu , 

ako i o programe  OZ 

 

Za:  p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
      Ing. Jakub Baláž 
      Ing. Ján Kapusta 
 

Proti: 0 Zdržal sa :0 

 

 
 
 



 
 
Bolo prijaté uznesenie  
 

Uznesenie č.14/2020 
 
-vo veci  schválenia  návrhovej komisie  
 
- Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom  schvaľuje  zloženie 
 
Návrhová komisia :  

Predseda : Ing. Jakub Baláž   , členovia : Ing. Ján Kapusta a p. Tomáš Henžel 

 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení  Ing. Jakub Baláž a p. Tomáš Henžel  a  za 

zapisovateľa  bol určený  Rastislav Kapusta   

 

2. Predstavenie novej riaditeľky MŠ v Nevoľnom  

 

Starosta obce informoval na skutočnosť  že p. riaditeľka  Anna Babicová  dňa 

30.6.2020 , podala  výpoveď  dohodou  , po  ktorom bolo nutné  zabezpečiť  vypísanie  

výzvy na obsadenie  miesta  riaditeľky MŠ , do výberového konania  sa prihlásila    

p. Zuzana Rusnáková  , ktorá bola do tejto  funkcie  zvolená komisiou,  ktorá sa 

skladala so  starostu obce , zástupcu starostu obce , pedagogický zamestnanec , 

nepedagogický zamestnanec  MŚ  a zástupca rodičov.   S pani  Annou Babicovou   sa 

starosta obce  patrične rozlúčil nakoľko naša spolupráca bola veľmi dobrá a trvala 

niekoľko desiatok  rokov . Bola obdarená  ďakovným  listom , kyticou  kvetov a  osobné 

poďakovanie za roky strávené v našej MŠ. 

 

Nová pani riaditeľka p. Zuzana Rusnáková  sa v skratke predstavila a predstavila svoju 

víziu vedenia našej materskej školy v nasledujúcom období.  

 

Kontrolu uznesení odprezentoval HK obce Nevoľné  Mgr. Jozef Donoval  uznesenie 

č.8/2020 vo veci prenájmu pozemku  - splnené  

 

3. Žiadosti  

- Žiadosť p. Jaroslava Michalku  , po diskusii poslancov   

 

Bolo prijaté uznesenie  

Uznesenie č.15/2020 

 

vo veci žiadosti  Jaroslava Michalku   

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom   neschvaľuje  

 



Zámer odpredať časť parcely CKN č.1009/1 p. Jaroslavovi Michalkovi ,  J.Kráľa  

1372/33 Žiar nad Hronom   . 

 

Za:  0 
 
 

Proti: p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
      Ing. Jakub Baláž 
      Ing. Ján Kapusta 

Zdržal sa :0 

 

 

- Žiadosť p. Štefana Rejka a p. Márii Flachbartovej    , po diskusii poslancov   

 

 

 

Uznesenie č.16/2020 

 

vo veci žiadosti  Štefana Rejka a Márie Flachbartovej po diskusii poslancov    

 

Bolo prijaté uznesenie   

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom  schvaľuje  

 

Zámer odpredať časť parcely  CKN č.1009/1 p. Štefanovi Rejkovi a p. Márii 

Flachbartovej   Nevoľné 44  za podmienky dodania geometrického plánu a všetky 

úkony s predajom bude hradiť kupujúci. Obec Nevoľné si ponechá  3 m od telesa 

miestnej komunikácie  ako obslužný pozemok.  

 

Za:  p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
      Ing. Jakub Baláž 
       
 

Proti: Ing. Ján Kapusta Zdržal sa :0 

 

- Žiadosť Ing. Jána Španielku     , po diskusii poslancov   

 

Bolo prijaté uznesenie   

 

 

Uznesenie č. 17 /2020 

 

 

vo veci žiadosti  Ing. Jána Španielku    

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom  neschvaľuje 

 



Zámer odpredať časť parcely CKN č.1011  Ing. Jánovi Španielkovi   Š. Moysesa 

443/74 Žiar nad Hronom   . 

 

Za:  0 Proti: p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
      Ing. Jakub Baláž 
      Ing. Ján Kapusta 
 

Zdržal sa :0 

 

- Žiadosť Ľudmily Bulínovej     , po diskusii poslancov   

 

Bolo prijaté uznesenie   

 

Uznesenie č.18 /2020 

 

vo veci žiadosti  Ľudmily Bulínovej 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom  schvaľuje 

 

Prenajať časť parcely  CKN č.387/1 v k.ú. Nevoľné na parkovanie osobného 

automobilu. Po zverejnení  zámeru o prenajatí spomínaného pozemku. 

 

Za:  p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
      Ing. Jakub Baláž 
      Ing. Ján Kapusta 
 

Proti: 0 Zdržal sa :0 

 

 

- Žiadosť p. Miroslava Luptáka  GAZ   o odkúpenie /prenájom CKN 433/4,5,6  

nebola riešená  obecným zastupiteľstvo   po diskusii poslancov , bol vyzvaný , 

aby si  podal žiadosť opätovne  s presným  zadefinovaním jeho požiadaviek.  

 

 

4. Kontrola uznesení  

 

Z posledného OZ   - uznesenie č 13/2020 Vo veci schválenia  záverečného účtu obce 

Nevoľné za rok 2019 bod) C  výhrada že nebol schválený audítorom .  

- Audit prebehol v mesiaci  júl  , do dnešného dňa nie je žiadny výstup od audítorov. 

 

 

 

Uznesenie č.19/2020 

Vo veci kontroly uznesení  

 



Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom berie na vedomie  kontrolu uznesení  

 

 

 

5. Činnosť obecného úradu 

Činnosť obecného úradu odprezentoval starosta obce   

Sprevádzkovanie  verejného defibrilátora  v našej obci  , školenie , praktické 

predvedenie záchranármi  , certifikát o absolvovaní dostalo 15 občanov našej obce , 

samotná inštalácia  zariadenia  v priestoroch verejne dostupných  , informovanosť 

občanov o tejto aktivite . 

Smutné konštatovanie , po pár dňoch od  spustenia  defibrilárora bol použitý  v praxi   

, bohužiaľ nebol zákrok úspešný.  

Odpady – Odvoz papiera z našej obce VV Poníky  

Športové aktivity :  -  zrušenie  akcie 11 šanca pre každého 2020 

- Cyklistická liga – starosta obce bol  oslovený organizátormi akcie  ,, Nevoľné 

vrchárske kritérium ,, na usporiadane tohto preteku po našej obci , s čím súhlasil  a 

dopadlo to veľmi dobre . 

- Futbalový zápas  ženatí verzus slobodní , ženatých mužov zabezpečil poslanec 

Ľuboš Mazúr a slobodných poslanec Ing. Jakub Baláž  , starosta obce a zástupca 

starostu obce  si zobrali na starosť občerstvenie  a varenie gulášu  , zápas bol vydarený 

s veľkým množstvom hráčov čo bolo potešujúce. Obohatenie tohto športového dňa bol 

koncert KAPUCÍNOV  , na ktorých prišlo množstvo ľudí i mimo našej obce  - veľká 

spokojnosť  

- Cyklistické preteky okolo Slovenska  , horská kráľovská etapa  , ktorá išla cez 

našu obec po dlhých rokoch  ,  poďakovanie starostu obce  za pomoc pri organizovaní 

patrí  Rastislavovi Kapustovi , Lukášovi Henželovi , Gabrielovi Končokovi , Ivanovi 

Poláčkovi , Petrovi Páchnikovi       , ktorý zabezpečovali výjazdy y našich ulíc na štátnu 

cestu . 

- Kontrola zo štátneho archívu , ktorá  konštatovala že archív vedieme správne 

až na malé detaily ,ktoré sme odstránili , boli sme pochválený za nové registratúrne 

stredisko     

 

- Opravy šácht v novej a starej ulici , údržba verejnej zelene Jozef Kapusta  

- Prechod Krajom SNP   účasť  140 ľudí  

- Koncert  Hanky Servickej v našom kostole  a následný obed s umelkyňou a jej 

doprovodom ako s p. farárom , členmi farských rád z našej obce a obce Ihráč , 

poslancami OZ v Nevoľnom  

- Schválenie zámeru firmy Lírio s.r.o.  predaja mliečnych výrobkov v našej obci  

MLIEČNY EXPRES  

- Rokovanie  s riaditeľom TS Žiar nad Hronom   

- Príprava a realizácia výberového konania na post riaditeľky MŠ  

- Návrh rozparcelovania  obecných pozemkov  lokality obraz Ing. Arch. Mariou 

Drblíkovou  ,  



- Účasť na zasadnutí ZMO ZH 2 krát , zasadnutie MKaO ,  

- Odstránenie poruchy na miestnom rozhlase , opílenie lipy pri KD  

- Absolvovanie školenia  firmou LOMTEC  , cez ktorých  prechádzame na 

elektronizáciu nášho úradu  vo všetkých oblastiach  , dane a poplatky , evidencia 

obyvateľov , registratúra  , jedno celodenné školenie sa uskutočnili u nás a druhé v 

obci Ihráč  ,  zúčastnili sa ho všetci zamestnanci obecných úradov ako i HK obce . 

- Bol vymenený  poškodený kanál  od obecného úradu po bytovku ako i poriešená 

voda ktorá priteká  po odvodňovacích žľaboch 

 

Bolo prijaté uznesenie  
 

Uznesenie č.20/2020 
 
vo veci  činnosti obecného úradu  
 
 
Obecné zastupiteľstvo  v Nevoľnom  berie na vedomie činnosti  obecného úradu  
    
 
 
6. Správa HK obce obce Nevoľné , plán kontrolnej činnosti na 2.polrok 2020 
 

Správu HK  ako i plán kontrolnej činnosti  odprezentoval HK  obce Mgr. Jozef Donoval  

 

 
Bolo prijaté uznesenie  

 
Uznesenie č.21/2020 

 
 
 vo veci   správy HK obce Nevoľné  

 

 

a) Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom berie na vedomie správu vo veci plnenia a 

čerpania rozpočtu obce Nevoľné k 30.6.2020 

b) Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom berie na vedomie plán kontrolnej činnosti            

na 2. polrok 2020, predložený hlavným kontrolórom obce 

 

c) Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom ukladá hlavnému kontrolórovi doplniť plán 

kontrolnej činnosti nasledovne: 

 

Kontrola dodržiavania zákona 211 v súvislosti so zverejňovaní informácii na webovej 

stránke obce . 

d) Obecné zastupiteľstvo v Nevoľnom berie na vedomie výsledky kontrol za 

obdobie  I. polroka 2020, predložený hlavným kontrolórom obce. 

 



  

Za:  
      Ing. Jakub Baláž 
      Ing. Ján Kapusta  
      p. Tomáš Henžel 
      p. Rastislav Kapusta   
 

Proti: 0 
 
 

Zdržal sa :  0     
 

 
 

7. Rôzne  

Starosta obce  informoval poslancov OZ : 

Poslancom OZ  bol predložený  návrh Ing. Arch. Drblíkovej , ktorá rozparcelovala  

obecný pozemok  a navrhla možné využitie tohto pozemku na výstavbu RD v našej  

obci . Pri tejto aktivite sa žiada aby obecné zastupiteľstvo zasadlo na pracovnom 

stretnutí  a rozhodlo o ďalšom postupe  a  s naložením s týmto pozemkom  

 -PHSR  obce Nevoľné  , je potrebné  pripraviť  nový PHSR našej obce na ďalšie 

programovacie obdobie  2021 -  2027 , sú dve možnosti  jedna je prerobiť to 

jestvujúce  ktoré máme , len urobiť korekcie  s toho čo je už spravené , prípadne 

doplniť  niečo čo by tam malo byť  do budúcna . 

Druhá možnosť  vypracovať úplne nové PHSR  , kde by bolo potrebné zaangažovať 

občanov v obci a prejsť celým procesom jeho tvorby a samozrejme firme zaplatiť 

sumu za jeho vypracovanie . 

- Oprava poškodenej kanalizácie  boli vykonané všetky vytyčovacie práce  , 
Telekom , Stredoslovenská vodárenská spoločnosť , Stredoslovenská 
energetika  ,  následne  bol spravený  prieskum trhu  oslovené  tri firmy  , na 
realizáciu  tejto akcie 5 firiem na dodanie materiálov.  Starosta obce  obce 
informoval o presnom finančním vyčíslení tejto akcie .  

 

- Nebezpečné stromy duglaska  2 ks  v cintoríne  ,   zlomilo dva asi 5 m konáre 
ktoré padli  na bráničku , je veľká  pravdepodobnosť , že pri takomto počasí sa 
môže tento jav opakovať  v roku 2018 ,  bol zámer tieto stromy spíliť , ale pre 
nespokojnost občanov neboli tieto stromy odpílené . Po diskusii  , starosta obce 
zabezpečí odstránenie týchto nebezpečných stromov .     

 

-    ukončenie Nájomnej zmluvy  s Miroslavom  Debnárikom na pozemky ktoré ma 
prenajaté  od obce . 

 

- Starosta obce  oznámil že  1.10. 2020 je vyhlásený núdzový stav ,  osobne 
doručí všetkým dôchodcom rúška  , ktoré  obec vyrobila pri prvej vlne. 

 

- Výpadok podielových daní v tomto roku   je  zatiaľ  14 300 eur.  
 



- Poslanec Tomáš Henžel  požiadal starostu obce  , aby vyzval občanov kterým 
presahujú konáre ich stromov nad  obecné komunikácie aby si ich opílili.  

 

- Starosta  :  vyzve občanov prostredníctvom obecného rozhlasu ako i na FB.  
 

- Marta Luptáková  sa opýtala č osa bude robiť s pokosenou trávou  pod ihriskom  
 

- Starosta :  bude odvezená v mesiaci október  
 
8. Záver  
 
Týmto bodom bol program zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta  poďakoval za účasť 

a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Dátum zápisu : 05.10.2020 

 

Overovatelia : 

Ing. Jakub Baláž  

 

p. Tomáš Henžel  

                                                                                        Ing.  Štefan Henžel 

                                                                                           starosta obce 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


